
Protokoll från Utställningskommitté möte 2024-12-10 Kl.19.00  
Digitalt möte 

Närvarande: Emelie Lök, Madeleine Bäck, Rebecca Palm, Karin Festin 

 

§ Emelie öppnade mötet.  

§ Dagordning godkändes efter ett tillägg på Övriga punkter om championatsreglerna.  

§ Emelie valdes till mötesordförande.  

§ Karin valdes till mötes sekreterare. 

§ Madde valdes till justerare. 

§ Årets utställningsverksamhet 2024 
- Test av det digitala systemet.  
De klubbar som har testat det digitala systemet har varit jättenöjda. Vi hoppas att fler klubbar 
hoppar på detta under kommande år. Det har gått ut info till alla LA om vem man kontaktar på 
SKK för att komma i gång.  
- Årets utställningshundar Hane/Tik  
Listan över årets utställningshundar är klar och kommer inom kort publiceras på hemsidan. 
Även bilder på topp-3-hundarna kommer att läggas ut där.  
- Verksamhetsberättelse för 2024  
Denna punkt skjuts till nästa möte i kommittén. 
- Ansökningar 2026  
Ansökningarna till utställningarna år 2026 är klara. Från och med 2026 tar Madde tar över arbetet 
med ansökningar efter Emelie. Resultaten kommer även fortsättningsvis hanteras av Emelie.   

§ Kommande år 2025 
- Ändringar:  
Västsvenska har bytt datum för sin utställning. Eventuellt har även Östsvenska bytt datum på sin 
utställning. Norrbotten hade tillsammans med stövarklubben ansökt om en utställning i Boden i 
mars i Boden, men den utställningen är struken. Än så länge ligger den dock kvar på SKK:s sida. 
Korrekta datum och platser finns på SBlK:s hemsida.  
- Domarlista:  
Tre domare saknas ännu, men klubbarna jobbar på detta.  
- Ansökningar 2027  
Ansökningarna för utställningar år 2027 kommer alltså hanteras av Madde.  

§ Club Show 2026, i samband med EDS.  
Det blir ingen Clubshow 2026 i samband med EDS. Clubshowen är tills vidare nedlagd.  

§ Domar konferens (senast 2031).  
Emelie kontaktar Dreverklubben, som vi hade konferens med sist, och hör vad de har planerat.  

§ Revidering av RAS  
- En överblick av exteriördelen i RAS kommer göras av utställningskommittén. Vi planerar att 
utgå från både det som rosas och de avvikelser som återfinns i de senaste årens 
utställningskritiker. Kontakt kommer även tas med rasspecialister inom rasen för att få in deras 
tankar. Arbetet planeras vidare i början av nästa år.  



§ Övrigt  
-Championatsreglerna behöver ses över inför kommande revidering av championatsreglerna. 
Vi diskuterade också vårt önskemål om att utöka medlemmarna i kommittén.  

§ Mötet avslutades 

 

 


